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Protokół nr II/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 16 maja 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 16 maja 2024 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:35 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56.  

 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za rok 2023. 

9. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej. 

10. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

12. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Lwówku na 2024 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

16. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 87, 95, 96/1 obręb Chmielinko, 

gmina Lwówek. 
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17. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 82/2, 93, 94, 97, 98 obręb Chmielinko, 

gmina Lwówek. 

18. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 99/1, 100, 101/2, 102, 418/2, 419/2, 161 obręb 

Chmielinko, gmina Lwówek. 

19. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

20. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

21. Odpowiedzi na interpelacje. 

22. Wolne głosy i wnioski. 

23. Zamknięcie obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny, otwierając obrady II sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku, powitał radnych, burmistrza, sekretarza, skarbnik, pracowników biura Rady oraz 

innych przybyłych na sesję. Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak przypomniał, 

że zgodnie z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia 

udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są nagrywane i transmitowane w Internecie. 

Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest 

jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wizerunku w Internecie oraz na jego 

przetwarzanie. Osoby uczestniczące w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność za wypowiedzi 

oraz prezentowane przez siebie materiały i inne treści. Szczegółowe informacje dotyczące 

przetwarzania danych osobowych podczas Sesji Rady Miejskiej w Lwówku znajdują się na stronie 

BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona Danych Osobowych”. 

Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Lwówku 

Macieja Piechowiaka o wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Lwówku 

Sebastianowi Liebeltowi, nieobecnemu na poprzedniej sesji. Maciej Piechowiak wręczył 

radnemu-elektowi zaświadczenie i pogratulował, po czym przewodniczący Rady odczytał rotę 

ślubowania, a Sebastian Liebelt odpowiedział: „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”, obejmując tym 

samym mandat radnego. 
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Ad. 2. Stwierdzenie quorum II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach II sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 15 radnych na ustawowy 15-

osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania uchwał. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował o wyłożeniu i możliwości zapoznania się w biurze Rady 

Miejskiej z projektem protokołu z obrad I sesji Rady Miejskiej oraz przypomniał, że projekt był 

także dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, 

że do projektu protokołu nie wpłynęły żadne uwagi ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych 

o przyjęcie protokołu w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej w Lwówku radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wcześniej otrzymali porządek obrad II sesji 

i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś poprawki. 

Wniosek o zmianę porządku obrad złożył burmistrz, prosząc o dodanie po punkcie 20 

punktu 21 w brzmieniu: „Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków 
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dla wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku 

sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków” oraz 

punktu 22 w brzmieniu: „Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji”. Burmistrz wyjaśnił, 

że w przypadku pierwszego projektu uchwały od wielu lat Rada dofinansowuje różnicę między 

ceną wody dostarczaną mieszkańcom ze stacji w Józefowie i ze stacji w Chmielinku. Różnica 

kosztu wytwarzania wody pomiędzy stacjami wynosi 1,01 zł. Z kolei dopłata do ścieków ma 

zmobilizować tych mieszkańców gminy, którzy mają taką możliwość, aby podłączyli nieruchomość 

do kanalizacji sanitarnej. Jest to podyktowane koniecznością osiągnięcia 98% podłączeń 

wymaganych przez unijne dofinansowanie, za które została zrealizowana budowa sieci 

kanalizacyjnej w aglomeracji Lwówka. W odniesieniu do drugiego projektu uchwały burmistrz 

wyjaśnił, że fundusze pozyskane z emisji obligacji w wysokości 2,5 mln zł są niezbędne 

do realizacji inwestycji, których oferty przetargowe okazują się wyższe niż wcześniej 

zabezpieczone środki. Inwestycje obejmują: budowę zadaszonego boiska w Zębowie, przebudowę 

gazociągu w Zębowie, budowę drogi gminnej we Władysławowie, modernizację oczyszczalni 

ścieków. 

Radny Damian Zambrzycki poinformował, że zamierza podczas tej sesji zgłosić 

interpelację, dotyczyć ona będzie jednak porządku obrad, a odpowiedzi na interpelacje są dopiero 

jednym z ostatnich punktów. Przewodniczący wyjaśnił, że interpelacje przedstawia się właśnie 

w odpowiednim do tego punkcie obrad, a nie podczas przyjmowania porządku. 

W związku z brakiem dalszych wniosków przewodniczący zarządził głosowanie 

nad przyjęciem zmian. 

 

Głosowano w sprawie: 

dodania po punkcie 20 punktu 21 w brzmieniu: „Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody 

oraz odbioru ścieków dla wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 20 punktu 21 radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Głosowano w sprawie: 

dodania punktu 22 w brzmieniu: „Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie punktu 22 radni Rady Miejskiej w Lwówku 

przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

 

Porządek obrad po zmianach. 

1. Otwarcie obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 
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8. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za rok 2023. 

9. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej. 

10. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

12. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Lwówku na 2024 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

16. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 87, 95, 96/1 obręb Chmielinko, 

gmina Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 82/2, 93, 94, 97, 98 obręb Chmielinko, 

gmina Lwówek. 

18. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 99/1, 100, 101/2, 102, 418/2, 419/2, 161 obręb 

Chmielinko, gmina Lwówek. 

19. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

20. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

21. Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

22. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

23. Odpowiedzi na interpelacje. 

24. Wolne głosy i wnioski. 

25. Zamknięcie obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ ZA OKRES OD 6.05.2024 r. DO 16.05.2024 r. 

W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżur w każdy poniedziałek zgodnie z ustalonym 

harmonogramem. Podczas dyżuru spotkałem się z radnymi, pracownikami urzędu oraz 

mieszkańcami gminy. Spotkałem się również z panem burmistrzem i panem sekretarzem, 

omawiając sprawy bieżące oraz ustaliłem porządek i termin odbycia II Sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

W minionym okresie więcej dodatkowych prac nie było. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 22.03.2024 r. DO 16.05.2024 r. 

Burmistrz spotkał się z: 

− przedstawicielem firmy Graeb Przedsiębiorstwo Drogowe Pniewy w celu podpisania umowy 

na przebudowę drogi w Koninie-Huby; 

− p. Robertem Paligą, projektantem hali sportowej w Zębowie; 

− p. Robertem Ziemeckim w sprawie podpisania umowy na równanie dróg; 

− p. Pawłem Hałaburdzin, przedstawicielem firmy Planowanie Przestrzenne KONTRA 

w sprawie planu ogólnego gminy Lwówek; 

− przedstawicielem firmy Dino Polska w sprawie rozbudowy ul. Magazynowej w Lwówku; 

− przedstawicielem firmy Gaz-System w sprawie uzgodnienia projektu drogi Linie – Zębowo; 

− p. Danielem Kalembą, dyrektorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Poznaniu 

w sprawie zamiany gruntów; 

− p. Przemysławem Knapczykiem, sołtysem wsi Brody w sprawie realizacji projektu 

modernizacji boiska; 

− p. Piotrem Białką, konserwatorem zabytków w sprawie prac konserwatorskich w Kościele 

Parafialnym w Lwówku; 

− p. Mirosławem Gogołkiem, Komendantem Powiatowym Policji w Nowym Tomyślu w sprawie 

dofinansowania zakupu samochodu dla Posterunku Policji w Lwówku; 

− mieszkańcem gminy Lwówek zainteresowanym wykupem lokalu w Lipce Wielkiej; 

− pracownikami Biblioteki Publicznej w Lwówku z okazji Dnia Bibliotekarza; 
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− przedstawicielem rolników w sprawie przywłaszczenia gruntów przez Rolniczy Kombinat 

w Głuponiach; 

− p. Jarosławem Maciejewskim, wicewojewodą wielkopolskim w sprawie przepompowni 

w Zgierzynce; 

− przedstawicielem Najwyższej Izby Kontroli w sprawie planowanej kontroli procedury 

planistycznej dotyczącej farm wiatrowych. 

Burmistrz wziął udział w:  

− zebraniu wiejskim w Pakosławiu; 

− śniadaniu wielkanocnym organizowanym przez Warsztaty Terapii Zajęciowej w Grońsku; 

− Międzynarodowym Dniu Inwalidów w Nowym Tomyślu; 

− podsumowaniu kontroli ZUS w Urzędzie Miasta i Gminy Lwówek; 

− spotkaniu Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów koło Lwówek z okazji Dnia Inwalidy; 

− Radzie Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku; 

− spotkaniu z biurem projektowym w sprawie budowy sieci kanalizacyjnej, wodociągowej 

i deszczowej w Lwówku i Józefowie; 

− obchodach Dnia Strażaka w Zębowie; 

− obchodach Dnia Strażaka w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym 

Tomyślu; 

− otwarciu sezonu motocyklowego przez Stowarzyszenie „Motocykle, Wolność i MY”; 

− uroczystościach z okazji rocznicy bitwy o Monte Cassino – Biblioteka Publiczna w Lwówku. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

− (18) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia dochodów 

i wydatków tytułem otrzymanej dotacji celowej w kwocie 10 800,00 oraz dokonuje się zmian 

w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej; 

− (19) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia dochodów 

i wydatków tytułem otrzymanych dotacji celowych oraz środków z Funduszu Pomocy 

na ogólną kwotę 36 850,96 oraz dokonuje się zmian w planie wydatków pomiędzy rozdziałami 

i paragrafami klasyfikacji budżetowej; 

− (20) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia dochodów 

i wydatków tytułem otrzymanych dotacji celowych w kwocie 979 678,18; 

− (21) w sprawie przeprowadzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy 

Lwówek. 
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Ogłoszono/rozstrzygnięto następujące przetargi/zapytania ofertowe:  

1. Bieżąca konserwacja dróg gminnych gruntowych z terenu Gminy Lwówek polegająca 

na równaniu – profilowaniu mechanicznym wraz z zagęszczaniem przez wałowanie walcem 

na okres dwóch lat. 

Wpłynęły 4 oferty: 

− Zakład Usługowo-Handlowy Paweł Pilc, Tarnowiec – cena oferty za 1 m2: 0,369 zł; 

− Betoniarnia Nowak Sp. z o.o. Sp. k., Wronki – cena oferty za 1 m2: 0,31 zł; 

− Lider konsorcjum ZBUD Robert Ziemecki, Czerwonak; ZRDG Zdzisław Ziemecki, 

Czerwonak – cena oferty za 1 m2: 0,27 zł – najkorzystniejsza oferta; 

− Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Usługi-Handel-Transport JAN-POL Jan Czepczyński, 

Pniewy – cena oferty za 1 m2: 0,39 zł. 

2. Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy ZSPiP 

w Zębowie w ramach programu OLIMPIA, w formule zaprojektuj i wybuduj (otwarcie 

26.04.2024). 

Wpłynęła 1 oferta: 

− Waja Sp. z o.o. Sp. Komandytowa ul. Kolady 3, 02-691 Warszawa – cena oferty 

3 404 403,84 zł. 

 

Radny Piotr Wojciechowski poprosił o szczegóły w kwestii przepompowni wody 

w Zgierzynce. Burmistrz odpowiedział, że sprawa jest dość skomplikowana – formalnie toczy się 

od trzech lat, w praktyce sięga dalej. Wyjaśnił, że za czasów funkcjonowania Wojewódzkiego 

Zarządu Melioracji w Zgierzynce powstała automatyczna przepompownia wody. Dwa lata temu 

WZIR formalnie przekazał wszelkie dokumenty i kluczyki od stacji do Wód Polskich, które jednak 

stwierdziły, że nadzór nad stacją nie leży w ich zakresie obowiązków, w związku z czym 

nie podpisały z Eneą umowy, z kolei brak dostaw prądu skutkował zaprzestaniem działania 

przepompowni. Na uregulowaniu kwestii zależy mieszkańcom Zgierzynki, Brodów i Turowa, 

gdyż wiosną okoliczne tereny są w znacznym stopniu zalewane. Obecnie wicewojewoda Jarosław 

Maciejewski deklaruje chęć rozwiązania sprawy, natomiast burmistrz podjął działania w kierunku 

wyłonienia dysponenta przepompowni oraz gospodarza Jeziora Zgierzynieckiego.  

W odniesieniu do kwestii boiska w Zębowie radna Gabriela Woźna zapytała, czy wiadomo 

już ostatecznie, gdzie będzie usytuowane. Burmistrz odpowiedział, że definitywnie podjęto decyzję 

o zrealizowaniu inwestycji na miejscu obecnych boisk – cały plac zostanie przebudowany. 
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Ad. 7. Interpelacje. 

Radny Damian Zambrzycki złożył interpelację dotyczącą przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewidencji numer 87, 95, 

96/1, 82/2, 93, 94, 97, 98, 99/1, 100, 101/2, 102, 418/2, 419/2 i 161 obręb Chmielinko, gmina 

Lwówek. W interpelacji wniósł o przesunięcie głosowania wskazanych uchwał do czasu 

przeprowadzenia spotkania z mieszkańcami wsi Chmielinko oraz o odpowiedź na pytania związane 

z projektami. Przewodniczący wyjaśnił, że prośby o zmianę porządku obrad nie są wnoszone 

poprzez interpelacje, a poprzez wniosek bezpośrednio w punkcie przyjmowania porządku obrad. 

Radny Piotr Wojciechowski dodał, że taką uwagę do porządku wystarczy zgłosić ustnie. Burmistrz 

zadeklarował, że da odpowiedź na piśmie, a tymczasem zaproponował przejście do kolejnego 

punktu i podkreślił, że dyskusję można podjął przy projektach uchwał i wtedy radni zdecydują 

o przyjęciu lub odrzuceniu danego projektu uchwały.  

 

Ad. 8. Przedłożenie Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2023. 

Sprawozdanie przedstawił burmistrz Piotr Długosz, wyjaśniając, że corocznie jest to 

niezbędne przed podjęciem uchwał o realizacji budżetu. Współpraca samorządu z organizacjami 

pozarządowymi ma formę głównie finansową poprzez udzielanie dotacji, pożyczek czy nieodpłatne 

udostępnianie miejsc w lokalach i przestrzeni publicznej. Gmina Lwówek wspiera realizację przez 

podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego przede wszystkim zadań z zakresu: kultury 

i sztuki, ochrony i promocji zdrowia, edukacyjnej opieki wychowawczej oraz wspierania 

i upowszechniania kultury fizycznej. W 2023 roku w budżecie Miasta i Gminy Lwówek 

na realizację zadań publicznych zaplanowano kwotę 154 000,00 zł. 

NAZWA 

DZIAŁU 
DZIAŁ 

PLAN na dzień 

31.12.2023 r. 

KWOTA 

WYDANA 

KWOTA 

POZOSTAŁA 
WYKONANIE 

Administracja Publiczna 750 30 000,00 zł 26 407,83 zł 3 592,17 zł 88,03% 

Ochrona zdrowia 851 4 000,00 zł 0,00 zł 4 000,00 zł 0,00% 

Edukacyjna opieka 

wychowawcza 
854 40 000,00 zł 34 885,00 zł 5 115,00 zł 87,21% 

Kultura fizyczna i sport 926 80 000,00 zł 79 000,00 zł 1 000,00 zł 98,75% 

SUMA: 154 000,00 zł 140 292,83 zł 13 707,17 zł 91,10% 
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W 2023 roku Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek ogłosił 3 otwarte konkursy ofert oraz 11 

pozakonkursowych trybów przyznania środków tzw. małych grantów. Łącznie 21 zadań 

publicznych wyłonionych w otwartych konkursach ofert oraz w pozakonkursowym trybie 

przyznania środków tzw. małych grantów realizowanych było przez 16 organizacji pozarządowych. 

W otwartych konkursach ofert oraz w pozakonkursowym trybie przyznania środków tzw. małe 

granty do urzędu wpłynęło 21 ofert. Podczas przeprowadzanych procedur konkursowych komisje 

konkursowe powołane przez Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek oceniały oferty pod względem 

kryteriów formalnych i merytorycznych, zatwierdzając pozytywnie 21 złożonych wniosków. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sprawozdania z realizacji programu współpracy gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Lwówek z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2023 radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Sprawozdanie stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie propozycji ustalonej podczas wspólnego 

spotkania radnych po sesji 6 maja. Wiceprzewodniczący przypomniał, że podczas spotkania 

ustalono skład osobowy poszczególnych komisji. Komisja Rewizyjna: Marszałkiewicz Monika – 

przewodnicząca komisji, Serrarens Aleksandra – członkini komisji, Kamiński Michał – członek 

komisji, Trzybiński Jan – członek komisji, Ratajczak Filip – członek komisji. Przewodniczący 

odczytał jeszcze raz wymienione nazwiska, prosząc kolejnych radnych o potwierdzenie wyrażenia 

zgody na uczestnictwo w pracy komisji. Wskazani radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/5/2024 w sprawie: powołania Komisji Rewizyjnej radni Rady Miejskiej w Lwówku 

przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie propozycji ustalonej podczas wspólnego 

spotkania radnych po sesji 6 maja. Wiceprzewodniczący przypomniał, że podczas spotkania 

ustalono skład osobowy poszczególnych komisji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wojciechowski Piotr – przewodniczący komisji, Nowak Mikołaj – członek komisji, Basiński 

Andrzej – członek komisji. Przewodniczący odczytał jeszcze raz wymienione nazwiska, prosząc 
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kolejnych radnych o potwierdzenie wyrażenia zgody na uczestnictwo w pracy komisji. Wskazani 

radni wyrazili zgodę.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/6/2024 w sprawie: powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie propozycji ustalonej podczas wspólnego 

spotkania radnych po sesji 6 maja. Wiceprzewodniczący przypomniał, że podczas spotkania 

ustalono skład osobowy poszczególnych komisji. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska: Woźna Gabriela – przewodnicząca komisji, Zambrzycki Damian – członek 

komisji, Serrarens Aleksandra – członek komisji, Dulat Andrzej – członek komisji, Jędrzejczak 

Andrzej – członek komisji. Przewodniczący odczytał jeszcze raz wymienione nazwiska, prosząc 

kolejnych radnych o potwierdzenie wyrażenia zgody na uczestnictwo w pracy komisji. Wskazani 

radni wyrazili zgodę.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/7/2024 w sprawie: powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Zdrowia. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie propozycji ustalonej podczas wspólnego 

spotkania radnych po sesji 6 maja. Wiceprzewodniczący przypomniał, że podczas spotkania 

ustalono skład osobowy poszczególnych komisji. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Zdrowia: Liebelt Sebastian – przewodniczący komisji, Ratajczak Filip – członek komisji, 

Liszkowska-Hała Agnieszka – członek komisji, Kamiński Michał – członek komisji, Basiński 

Andrzej – członek komisji. Przewodniczący odczytał jeszcze raz wymienione nazwiska, prosząc 

kolejnych radnych o potwierdzenie wyrażenia zgody na uczestnictwo w pracy komisji. Wskazani 

radni wyrazili zgodę.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/8/2024 w sprawie: powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Zdrowia radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Po oddaniu wszystkich głosów przewodniczący zarządził 10-minutową przerwę, a Komisję 

Rewizyjną poprosił o udanie się do oddzielnego pomieszczenia w celu opracowania planu pracy. 

 

Nastąpiła 10-minutowa przerwa w obradach. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Lwówku na 2024 rok. 

Plan pracy przedstawiła przewodnicząca komisji Monika Marszałkiewicz. 

 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lwówku na 2024 r. 

1. Analiza wykonania budżetu za 2023 rok i wniosek o udzielenie/nieudzielenie absolutorium 

dla Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

2. Analiza projektu budżetu na 2025 rok. 

3. Kontrola realizacji wybranych inwestycji pod kątem gospodarności i celowości. 

4. Analiza realizowanych projektów dofinansowanych ze środków zewnętrznych w jednostkach 

oświatowych oraz w MGOK w Lwówku w 2024 r. 

5. Analiza kosztów Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Lwówku. 

6. Analiza zaległości w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz zaległości 

podatkowych w 2024 r.  

7. Analiza realizacji Funduszu Sołeckiego w wybranych sołectwach w 2024 r. 
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8. Kontrola dotacji udzielonych z budżetu gminy w wybranych stowarzyszeniach. 

9. Kontrole zlecone przez Radę Miejską. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Lwówku na 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/9/2024 w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Lwówku na 2024 rok radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Burmistrz poinformował, że do Urzędu Miasta i Gminy wpłynął wniosek o możliwość 

sprzedaży działki znajdującej się w Chmielinku o numerze ew. 308/2. Działka ta w planie 

zagospodarowania jest przyjęta jako teren o funkcji mieszkaniowej o powierzchni 2696 m2. Jeśli 

radni wyrażą zgodę na zbycie działki, rzeczoznawca opracuje jej wartość, a następnie zostanie 

ogłoszony przetarg nieograniczony. Kształt działki oraz jej powierzchnia powodują, że Urząd 

Miasta i Gminy nie mają wobec niej żadnych planów inwestycyjnych. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/10/2024 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Burmistrz wyjaśnił, że podstawą jest ustawa z 31 sierpnia 2023 r. o zmianie ustawy 

o samorządzie gminnym, ustawy o społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa, ustawy 

o gospodarce nieruchomościami, ustawy o podatku od czynności cywilnoprawnych oraz niektórych 

innych ustaw, która weszła w życie 26 maja 2023 r. i wprowadziła konieczność ustalenia zasad 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 

szczegółowe wytyczne sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych w drodze uchwały rady gminy. Do urzędu wpłynął wniosek firmy, która chciałaby 

wykupić teren dotychczas dzierżawiony. Procedura jest podobna jak w przypadku sprzedaży 

nieruchomości, przy czym prawo pierwokupu przysługuje dzierżawcy. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/11/2024 w sprawie: zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 87, 95, 96/1 obręb Chmielinko, 

gmina Lwówek. 

W nawiązaniu do zgłoszonej wcześniej interpelacji burmistrz stwierdził, że przedmiotowa 

uchwała to dopiero pierwszy krok w bardzo długim procesie legislacyjnym i stanowi danie 

przyzwolenia do wyłonienia w przetargu biura projektowego, które ten plan opracuje. 

Na poszczególnych etapach zarówno radni, jak i sami mieszkańcy gminy będą mogli składać 

wnioski czy uwagi do projektu, a nad ich uwzględnieniem będzie obradować Rada Miejska. 

Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zostało 

zainicjowane na wniosek osoby prywatnej, która przewiduje tam budowę instalacji fotowoltaicznej. 

Konsultacje ze społecznością będą więc przeprowadzane na późniejszym etapie. Radny Damian 

Zambrzycki podkreślił, że społeczność Chmielinka już występowała przeciw wiatrakom, dlatego 

ważne było doprecyzowanie, że w tym przypadku chodzi o fotowoltaikę. Burmistrz przypomniał, 

że plany zagospodarowania elektrowni wiatrowej zostały przyjęte po 12 latach procedowania, 
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inwestor w Chmielinku może więc wiatraki postawić. Radny Damian Zambrzycki zwrócił uwagę, 

że planami jest objęty znaczny obszar – 115 hektarów – i czy w związku z tym nie można 

planowanej inwestycji rozłożyć na mniejsze obszary w całej gminie. Burmistrz wyjaśnił, 

że na terenie gminy jest już przeszło 400 hektarów objętych decyzjami pod fotowoltaikę w różnych 

miejscowościach, a to, które kolejne tereny są brane pod uwagę, zależy od właścicieli gruntów oraz 

od możliwości podłączenia się do sieci, poza tym wciąż na realizację czeka rządowa inwestycja 

dotycząca nowej linii energetycznej między Pniewami a Nowym Tomyślem. Przypomniał, 

że gmina Lwówek wraz z gminami Miedzichowo, Kuślin i Opalenica założyły klaster 

energetyczny, dzięki któremu będą mogły kupować od producentów energii tańszy prąd 

z pominięciem opłat operatora. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 87, 95, 96/1 obręb Chmielinko, gmina Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/12/2024 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 87, 95, 96/1 obręb Chmielinko, 

gmina Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 10 głosami ZA przy 5 głosach 

WSTRZYMUJĘ SIĘ. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 82/2, 93, 94, 97, 98 obręb 

Chmielinko, gmina Lwówek. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 82/2, 93, 94, 97, 98 obręb Chmielinko, gmina Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/13/2024 w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 82/2, 93, 94, 97, 98 obręb 

Chmielinko, gmina Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 10 głosami ZA przy 5 

głosach WSTRZYMUJĘ SIĘ. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 99/1, 100, 101/2, 102, 418/2, 

419/2, 161 obręb Chmielinko, gmina Lwówek. 

Radny Andrzej Basiński zapytał, czy wszystkie grunty będące przedmiotem trzech 

podobnych uchwał należą do jednego właściciela, na co burmistrz odpowiedział twierdząco. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 99/1, 100, 101/2, 102, 418/2, 419/2, 161 obręb 

Chmielinko, gmina Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Mikołaj Nowak, Filip Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/14/2024 w sprawie: przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek ewid. nr 99/1, 100, 101/2, 102, 418/2, 419/2, 

161 obręb Chmielinko, gmina Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 10 głosami ZA 

przy 5 głosach WSTRZYMUJĘ SIĘ. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały zmieniającej: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 19 024,41 oraz 

po stronie wydatków o kwotę 2 519 024,41 zł. 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75618 Wpływy z innych opłat, § 0690 

wpływy z różnych opłat – kwota 4 000,00 (opłaty za udzielanie ślubów poza Urzędem). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe, § 2010 

Dotacja celowa – kwota 2 320,01 (Pismo Wojewody Wlkp. dot. rozliczenia zadań zleconych 

za 2023 rok). 
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3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe, § 2100 

Środki z Funduszu Pomocy – kwota 42 540,00 z przeznaczeniem na dodatkowe zadania 

oświatowe dla dzieci z Ukrainy. 

4. Umniejszenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze, § 2010 Dotacja 

celowa – kwota 29 292,00 (Pismo Wojewody Wlkp. dot. usług opiekuńczych). 

5. Umniejszenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, § 2010 

Dotacja celowa – kwota 20 400,00 (Pismo Wojewody Wlkp. dot. dodatków osłonowych). 

6. Umniejszenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, § 2100 Środki 

z Funduszu Pomocy – kwota 9 088,00 w tym: środki na dożywianie dzieci z Ukrainy 760,00 

oraz kwota 8 328,00 z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń rodzinnych z Funduszu Pomocy. 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 853, rozdział 85395 Pozostała działalność, § 2180 Środki 

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 kwota 3 768,40 z przeznaczeniem na wypłatę 

świadczeń i koszty postępowania z tym związane – refundacja VAT za paliwo gazowe 

dla gosp. domowych. 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne – kwota ogółem 

7 000,00, z tego: § 0920 odsetki – kwota 1 500,00 oraz § 2950 wpływy ze zwrotów 

niewykorzystanych dotacji – kwota 5 500,00 (zwrot świadczeń rodzinnych nienależnie 

pobranych przez świadczeniobiorców). 

9. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 90002 

Gospodarka odpadami, z § 0910 wpływy z odsetek – kwota 3 000,00 do § 0640 wpływy 

z tytułu kosztów egzekucyjnych – kwota 3 000,00 (analiza wykonania dochodów). 

WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie, w tym: 

Rozdział 80101 szkoły podstawowe: 

−  § 4750 wynagrodzenia nauczycieli z F-szu Pomocy – kwota ogółem 29 162,00 (SP 

Posadowo 10 550,00; SP Lwówek 15 067,00; SP Pakosław 1 498,00; SP Zębowo 2 047,00); 

−  § 4850 składki i inne pochodne – kwota ogółem 5 701,00 (SP Posadowo 2 062,00; SP 

Lwówek 2 946,00; SP Pakosław 293,00; SP Zębowo 400,00). 

Rozdział 80104 Przedszkola: 

−  § 4750 wynagrodzenia nauczycieli z F-szu Pomocy – kwota ogółem 4 958,00 (P-le 

Lwówek); 

−  § 4850 składki i inne pochodne kwota ogółem 969,00 (P-le Lwówek). 

Rozdział 80113 Dowożenie uczniów do szkół: 

−  § 4860 Pozostałe wydatki zw. z pomocą obywatelom Ukrainy – kwota 1 750,00. 
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Zwiększenie dotyczy wpływu środków z Funduszu Pomocy na zadani oświatowe realizowane 

dla dzieci z Ukrainy w poszczególnych Szkołach i Przedszkolu. 

2. Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa Brody 

w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne z § 4210 zakup mat. – kwota 7 470,00 

do § 4300 zakup usług – kwota 7 470,00 w zadaniu pn. „Remont i utrzymanie dróg 

gruntowych”. 

3. Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa Komorowo 

w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby z § 4210 zakup mat. – kwota 

11 000,00 do § 4300 zakup usług – kwota 11 000,00 w zadaniu pn. „Utrzymanie i doposażenie 

sali wiejskiej”. 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe – kwota ogółem 

82 099,00, w tym: 

−  § 4270 zakup usług remontowych – kwota 42 099,00 (ZSPiP Zębowo jako wkład własny 

Gminy w realizację Projektu pn. „Posiłek w szkole i w domu”); 

−  § 6050 wydatki inwestycyjne- kwota 40 000,00 z przeznaczeniem na „Modernizację boiska 

przy ZSPiP w Pakosławiu”. 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01042 Wyłączenie z produkcji gruntów 

rolnych, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 800 000,00 z przeznaczeniem na wkład własny 

przy realizacji zadania pn. „Rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Władysławowo”. 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60003 Krajowe pasażerskie przewozy 

autobusowe, § 2900 Wpłaty gmin na rzecz innych j.s.t. oraz związków gmin – kwota 21 901,00 

(Pismo Związku Powiatowo Gminnego „Wielkopolski Transport Regionalny” w sprawie 

zwiększenia kosztów realizacji przewozów pasażerskich w 2024 roku). 

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600 rozdział 60016 Drogi publiczne gminne – § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota ogółem 707 000,00, z tego na zadania inwestycyjne: 

−  Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Chmielinko” – kwota 200 000,00; 

−  Budowa chodnika w Lwówku, ul. Świętojańska – kwota 37 000,00; 

−  Przebudowa drogi wraz z przebudową gazociągu Dn500 wysokiego ciśnienia w msc. 

Zębowo – kwota 220 000,00; 

−  Przebudowa dróg gminnych 383562P i 383563P w msc. Grońsko – kwota 250 000,00 (wkład 

własny Gminy w realizację zadania). 

8. Zwiększenie planu wydatków w dz. 700, rozdział 70005 Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami, § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 27 000,00 z przeznaczeniem 
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na zadanie pn. „Przebudowa budynku po Szkole Podstawowej na budynek mieszkalny 

wielorodzinny na terenie działki nr 976/3 w Lwówku – prace projektowe”. 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75405 Komendy powiatowe Policji, § 6170 

Wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych – kwota 100.000,00 z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdu 

oznakowanego dla Policji w Lwówku. 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne – kwota 

ogółem 100.000,00, w tym: 

−  § 2820 Dotacja celowa – kwota 4 000,00 (OSP Bródki na doposażenie samochodu 

strażackiego celem utrzymania gotowości bojowej jednostki); 

−  § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 96 000,00 na zadanie pn. „Modernizacja budynku OSP 

Bródki”. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75023 Urzędy gmin, § 4010 wynagrodzenia 

– kwota 2 320,01 (środki z Urzędu Wojewódzkiego jako rozliczenie zadań zleconych 

za 2023 r.). 

12. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801, rozdział 80146 

Dokształcanie nauczycieli z § 4300 zakup usług – kwota 2 999,00 do § 4700 szkolenia – kwota 

2 999,00 (wniosek dyrektora ZSPiP Zębowo). 

13. Umniejszenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85228 Usługi opiekuńcze, § 4300 zakup 

usług – kwota 29 292,00 (Pismo Wojewody Wlkp. celem dostosowania planu wg 

dysponentów). 

14. Umniejszenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, §3110 

świadczenia społeczne – kwota 20 000,00 oraz §4210 zakup mat. – kwota 400,00 (Pismo 

Wojewody Wlkp. celem dostosowania planu wg dysponentów). 

15. Zmiany planu wydatków w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, w tym: 

Umniejszenie: 

−  § 3280 świadczenia zw. z udzielaniem pomocy obywatelom Ukrainy- kwota 64,00. 

Zwiększenie: 

−  § 3290 świadczenia społeczne wypłacane obywatelom Ukrainy – kwota 9 088,00, w tym: św. 

rodzinne 8 328,00 oraz dożywianie dzieci – kwota 760,00; 

−  § 4860 Pozostałe wydatki – kwota 64,00. 

16. Zwiększenie planu wydatków w dz. 853, rozdział 85395 Pozostała działalność, § 3110 

świadczenia społeczne ze środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 kwota 3 694,51 
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oraz § 4210 zakup mat. 73,89 z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń i koszty postępowania 

z tym związane – refundacja VAT za paliwo gazowe dla gosp. domowych. 

17. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, § 2950 zwroty 

niewykorzystanych dotacji – kwota 7 000,00. (zwrot świadczeń i odsetek do Wojewody 

Wlkp.). 

18. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 90095 Pozostała 

działalność, z § 4300 zakup usług – kwota 1 000,00 do § 4210 zakup mat. – kwota 1 000,00 

z przeznaczeniem na zakup karmy dla bezdomnych kotów.  

19. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej –

§ 6050 wydatki inwestycyjne kwota ogółem 666 000,00 z tego: zadanie pn. „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem o stałej konstrukcji przy ZSPiP w Zębowie” – kwota 

650 000,00 (dostosowanie kwoty wkładu własnego Gminy celem podpisania umowy 

na realizację zadania) oraz zadanie pn. „Remont ORLIKA wraz z budową kortu do tenisa 

ziemnego i robotami towarzyszącymi” – kwota 16 000,00 (prace projektowe) 

PRZYCHODY: 

− §931 Przychody ze sprzedaży innych papierów wartościowych – zwiększenie planu kwota 

2 500 000,00. 

 

W odniesieniu do umniejszenia środków na dożywianie dzieci z Ukrainy burmistrz wyjaśnił, 

że zmiana wynika z konieczności zwrotu niewykorzystanych funduszy – w przypadku świadczeń 

czy dodatków skierowanych do mieszkańców urząd składa wniosek do wojewody wskazujący 

planowaną liczbę osób do objęcia programem, jednak jeśli na późniejszym etapie okaże się, że 

część tych osób z różnych przyczyn się nie kwalifikuje, to urząd niewydane środki jest zobligowany 

zwrócić do wojewody.  

W odniesieniu do zabezpieczenia 40 tys. zł na modernizację boiska w Zespole Szkoły 

i Przedszkola w Pakosławiu radny Andrzej Basiński zapytał, na co dokładnie środki te zostaną 

przeznaczone. Burmistrz wyjaśnił, że na boisku szkolnym wykruszył się asfalt, co uniemożliwia 

uczniom bezpieczne korzystanie z terenu, szczególnie po deszczu, kiedy w niecce stoi woda, 

dlatego Rada Rodziców oraz dyrektor postanowili ten teren utwardzić kostką. 

W odniesieniu do zwiększenia planu wydatków w dziale gospodarka gruntami 

i nieruchomościami – 27 tys. zł z przeznaczeniem na przebudowę budynku w szkole podstawowej 

na budynek mieszkalny burmistrz przypomniał, że chodzi o ceglany budynek dawniej użytkowany 

przez Szkołę Podstawową w Lwówku, w którym po przebudowie znajdzie się 12-14 mieszkań. 
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Wspomniana kwota przeznaczona będzie na opracowanie projektu, co z kolei pozwoli 

przekwalifikować budynek z oświatowego na mieszkalny.  

W nawiązaniu do planowanego przekazania 100 tys. zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu pojazdu oznakowanego dla Policji w Lwówku burmistrz wyjaśnił, że potrzebę takiego 

zakupu zgłosiła lwówecka komendant, gdyż obecny samochód lwóweckiego posterunku 

nie sprawdza się w razie konieczności interwencji na drogach szutrowych i gruntowych. 

W odniesieniu do dotacji w wysokości 4 tys. zł dla OSP Bródki na doposażenie samochodu 

oraz 96 tys. zł na modernizację budynku radna Gabriela Woźna zapytała, czy budynek użytkowany 

przez straż został przekazany prawnie w zasoby gminy i czy istnieje dokument to potwierdzający. 

Burmistrz wyjaśnił, że budynek jest na stanie środków trwałych gminy, a działka została 

przekazana Zakładowi Gospodarki Komunalnej jeszcze za czasów, kiedy ten był zakładem 

budżetowym, jednak z rozmów wynika, że prezes ZGK chętnie odda tę działkę pod zasoby gminy. 

Radny Piotr Wojciechowski dodał, że posiada pismo z okolic 2004 r. podpisane przez ówczesnego 

burmistrza Rafała Mroczkiewicza, poświadczające przekazanie budynku wraz z działką 

w bezterminowe użytkowanie jednostce OSP. Radna doprecyzowała, że pyta o dokument 

poświadczający, iż budynek jest własnością gminy. Burmistrz oświadczył, że takowy dokument 

urząd udostępni i potwierdzi zgodność z oryginałem. 

W nawiązaniu do emisji obligacji burmistrz dodał, że spłata zobowiązania będzie rozłożona 

na raty do 2031 r., a ich dysponentem będzie PKO BP. 

W nawiązaniu do projektowanej przebudowy dawnego budynku szkoły radna Aleksandra 

Serrarens zapytała, jakiego rodzaju mieszkania są tam planowane. Burmistrz odpowiedział, 

że decyzja będzie należeć do radnych, jednak sam chciałby doprowadzić nieruchomość do stanu 

deweloperskiego i sprzedać. Radna przypomniała, że jako komitet wyborczy Nowe Perspektywy 

Lwówka wśród założeń mieli zwiększenie ilości mieszkań socjalnych i czy w związku z tym można 

rozważyć przeznaczenie na ten cel przynajmniej części mieszkań. Burmistrz stwierdził, że jest to 

temat do głębokich przemyśleń i dyskusji, ale planowane mieszkania raczej nie będą odpowiednie 

na socjalne – tego typu zabudowę przewiduje raczej w okolicach os. Jagiełły. 

Radny Damian Zambrzycki zapytał, z której strony Chmielinka planowana jest przebudowa 

drogi. Burmistrz doprecyzował, że chodzi o drogę od miasteczka ruchu drogowego, równoległą 

do boiska, w kierunku Kamionek. 

Ponownie w odniesieniu do dotacji celowej dla OSP Bródki radny Andrzej Basiński zapytał, 

co dokładnie wchodzi w skład doposażenia i przewidywanych prac. Radny Piotr Wojciechowski 

wyjaśnił, że wyposażenie samochodu przekazanego przez OSP Lwówek trzeba przystosować tak, 

aby było bardziej uniwersalne do różnego typu zdarzeń, gdyż do tej pory służył przede wszystkim 
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do ratownictwa technicznego. Z kolei strażnica wymaga przebudowy ze względu na większe 

wymiary nowego wozu od poprzedniego – przede wszystkim dwa lata wcześniej zainstalowana 

brama zostanie przeniesiona na ścianę szczytową. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej: uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/15/2024 zmieniającą uchwałę nr LXXV/383/2023 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 20. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiana WPF jest konsekwencją przyjętej zmiany 

uchwały budżetowej. Burmistrz wyjaśnił, że wieloletnia prognoza finansowa powinna w 100% 

odzwierciedlać uchwałę budżetową oraz obrazuje, czy dany budżet jest realny w dłuższej 

perspektywie. Oba wykazy są opiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/16/2024 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21. Projekt uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków 

dla wybranych taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku sp. z o.o. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków. 

W nawiązaniu do wyjaśnień przedstawionych podczas wnioskowania zmian w porządku 

obrad burmistrz zasugerował, aby w kolejnych latach ponownie rozważyć kwestię dopłat 

do odbioru ścieków i czy jej nie zlikwidować, gdyż jej skuteczność jako środka motywującego 

do podłączenia się do kanalizacji jest już nikła, ponadto jej koszt to dla mieszkańca ok. 5 zł 

przy 10 m3, natomiast dla gminy to łącznie ponad 100 tys. zł. Radna Gabriela Woźna zgodziła się, 

że kwestię warto wziąć pod rozwagę Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem uwag 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/17/2024 w sprawie: dopłat do ceny wody oraz odbioru ścieków dla wybranych 

taryfowych grup odbiorców usług Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. 

w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 22. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

Przewodniczący przypomniał, że projekt ten został przybliżony przez burmistrza podczas 

omawiania porządku obrad. Zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. W związku z brakiem 

uwag zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Andrzej Basiński, Andrzej Dulat, Andrzej Jędrzejczak, Michał Kamiński, Sebastian Liebelt, 

Agnieszka Liszkowska-Hała, Monika Marszałkiewicz, Mikołaj Nowak, Piotr Przewoźny, Filip 

Ratajczak, Aleksandra Serrarens, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna, Damian 

Zambrzycki. 

 

Uchwałę nr II/18/2024 w sprawie: emisji obligacji radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 15 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 23. Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący przypomniał, że podczas bieżącej sesji interpelację złożył radny Damian 

Zambrzycki. Zapytał, czy udzielona przez burmistrza odpowiedź ustna jest wystarczająca, 

czy interpelujący chciałby ponadto otrzymać odpowiedź pisemną. Radny Damian Zambrzycki 

odpowiedział, że udzielona podczas sesji odpowiedź jest wystarczająca, ale chciałby ją otrzymać 

także na piśmie w późniejszym terminie. 

 

Ad. 24. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Gabriela Woźna wyraziła wątpliwość, czy 40 tys. zł przeznaczone na wypoczynek 

letni będzie wystarczające w związku ze zwiększeniem aktywności stowarzyszeń po pandemii 

i zapytała, czy jest możliwość zwiększenia tej puli. Przypomniała, że kiedy ona zaczynała pełnić 

funkcję radnej, budżet gminy wynosił 24 mln zł, a na wypoczynek przeznaczano 28 tys. zł, 

natomiast obecnie budżet gminy wynosi 70 mln zł, a na wypoczynek przeznaczane jest 40 tys. zł. 

Burmistrz odpowiedział, że budżet zatwierdzają oczywiście radni, zwrócił jednak uwagę, że kiedy 

budżet był wysokości 24 mln zł, na oświatę wydawano 2 mln zł, a teraz jest to 20 mln zł. Dodał, 

że ewentualnych rozwiązań niewystarczających środków poszuka się po ogłoszeniu konkursu 

i wpłynięciu wniosków. 

Radny Damian Zambrzycki przypomniał sprawę starszej mieszkanki Chmielinka, której 

przydomowa studnia wyschła, w związku z czym kobieta musi 750 m chodzić po wodę. Poprosił 

o interwencję. Burmistrz poinformował, że do urzędu wpłynął już wniosek od jej pełnomocnika 

i sprawa z pewnością będzie analizowana, jednak jest na tyle delikatna, że nie chciałby wdawać się 

w szczegóły na forum publicznym. 

Radna Monika Marszałkiewicz zapytała, w których miesiącach będzie remontowana droga 

Konin-Huby. Burmistrz wyjaśnił, że inwestycja jest prowadzona w formule „zaprojektuj 

i wybuduj” i trwa gromadzenie dokumentacji, ale przewidywany termin podjęcia prac to okolice 

żniw lub po nich. 
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Radny Andrzej Basiński zapytał, na jakim etapie jest inwestycja budowy ul. Modrakowej 

w Lwówku. Burmistrz odpowiedział, że jest jeszcze przed przetargiem, jednak z pewnością będzie 

realizowana w tym roku. 

Radny Mikołaj Nowak poinformował, że wpłynęło do niego zaproszenie od prezydenta 

Andrzeja Dudy na centralne uroczystości z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. Zaproszenie 

przyjął, w związku z czym w kolejnym tygodniu będzie reprezentować Radę i całą gminę 

na uroczystościach w Pałacu Prezydenckim. 

 

Ad. 25. Zamknięcie obrad II sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Po wyczerpaniu porządku obrad II sesji przewodniczący Rady Piotr Przewoźny zamknął 

obrady, wypowiadając słowa: „Zamykam obrady II sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

Protokołowała:         Przewodniczący 

/-/ Karolina Kaczmarek      Rady Miejskiej w Lwówku  

                  /-/ Piotr Przewoźny 


